
Årsrapport Fiskeutvalget 2022 

Våren 2022 kom vi i den situasjonen at samtlige medlemmer i Fiskeutvalget trakk seg fra 

sine verv. Styret startet da arbeidet med å finne en midlertidig løsning med å få på plass 

personer blant medlemmene som kunne drifte utvalget frem til fk. årsmøte. Det endte opp 

med at 3 personer sa seg villig til å påta seg denne oppgaven. 

Etne                                                                                                                                                                   

Det ble planlagt dugnad for sonene våre i Etne, og lørdag 4. juni var vi 7 stk. som reiste 

innover. Det ble slått gras og ryddet rundt hyttene på begge soner, madrasser på plass og 

utvask av hytter, ny bålpanne i sone 15. Etter mye styr og utallige forsøk fikk vi endelig ut en 

stor tre-rot av elva i sone 1B som har irritert flere av oss gjennom mange år. Vi fikk også en 

hyggelig lunsj-prat med grunneier i 1B som kom innom på besøk. Så da var det hele klappet 

og klart for sesongstart den 15.06.  

I følge laksebørsen ble følgende fangster registret på våre soner i Etne: 

Sone 1B: 15 laks (inkl. 2 oppdrett), størst laks 8 kg., 8 stk. SØ                                                           

Sone 15: 4 laks, størst laks 5,9 kg., 3 stk. SØ.  

Når det gjelder fiskekvoter for kommende sesong, så er det foreløpig usikkert hva som blir 

løsningen dette året. Det er elveigerlaget som fastsetter dette på sitt årsmøte i febr./mars.  

Suldal                                                                                                                                                               

En uke før sesongstart var vi en tur innover til Suldal og Foss-sonene. Vi plasserte ut oppslag 

om fiskeregler/rapporteringsrutiner og skjellprøvekonvolutter i alle 3 gapahukene. Vi gikk 

over sonene og plasserte ut merkepinner som viste grenseskille mellom sonene. Vi satte 

også opp P-skilt på de ulike sonene. Vi har også fått på plass en fryseboks i eldhuset på Foss-

gården hos grunneier. Se bilde:  

Eldhuset ligger til høyre for hovedbygg. 

Fiskesesongen i Suldal og Foss sonene har vært god sist sesong. Det er samlet for elva tatt 

914 laks med en totalvekt på 5.327 kg. På de 3 Foss-sonene er det tatt 188 laks med en 

samlet vekt på 1.090 kg. Snittvekten på laks i Suldal er på 5,8 kg. i 2022. Vi har ingen gode 

tall som viser hvor stor andel av disse fangstene på Foss som er fisket av “våre” fiskere.            

Vi forventer at fiskesesongen blir videreført fra 20. juli til 30. september også i 2023.   

Link til fangsttall for alle elver i Rogaland 2022: Fylke (fangstrapp.no) 

 

 

https://www.fangstrapp.no/Fylke


 

 

Strømfiske 

Det er høsten 2022 gjennomført strømfiske i i ulike bekker på oppdrag fra Karmøy vannverk. 

Totalt ble det gjennomført strømfiske 6 dager, med en samlet fangst på 2.018 fisk. Disse ble 

sluppet ut i hhv. Stiklevatn og Ytre Holmavatn. Vi har hatt noen tekniske problemer med  

det  nyeste apparatet denne høsten, så apparatet må ha en grundig sjekk og service før 

neste sesong. Det ble også kjøpt inn ny tilhenger for transport av vanntank og fisk før vi 

startet opp med strømfisket. Her fikk vi god øk.støtte fra kommunen/vannverket.  

Vi 3 som har hatt denne midlertidige rollen i fiskeutvalget de siste 9-10 mnd., er alle innstilte 

på å overlate dette ansvaret til nye personer. Vi håper at det er andre og kanskje yngre 

krefter som nå kan overta rollen for å drive fiskeutvalget i foreningen videre.    

Karmøy 11.01. 2023                                                                                                                       

Fiskeutvalget i Karmøy JFNF 

Kjell Ove Våg, Jon Kvilhaugsvik, Geir Kvilhaugsvik  

 

 


